
PROTOKÓŁ  NR XVII/2019 

z sesji Rady Miasta z dnia 30 grudnia 2019 r. 

Porzqdek sesji:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. „Czas dla samorządu." 

3. Podjęcie uchwał: 

• uchwała Nr XVII/87/19 w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Świdwin na 2020 rok 

• uchwała Nr XVII/88/19 w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Miasta Świdwin na lata 2020-2026 

• uchwała Nr XVII/89/19 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumień  

międzygminnych 

• uchwała Nr XVII/90/19 w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w 

mieście Świdwin na 2020 rok 

• uchwała Nr XVII/91/19 w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 

dróg gminnych w mieście Świdwin 

• uchwała Nr XVII/92/19 w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad 

Zabytkami Miasta Świdwin na lata 2019-2023" 

• uchwała Nr XVII/93/19 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż  bezprzetargową  

działki gruntu nr 50/23, położonej przy ulicy Armii Krajowej w Świdwinie, na poprawę  

warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej 

• uchwała Nr XVII/94/19 w sprawie nadania nazwy ulicy 

• uchwała Nr XVII/95/19 w sprawie nadania nazwy ulicy 

• uchwała Nr XVII/96/19 w sprawie zmian budżetu miasta na 2019 rok 

• uchwała Nr XVII/97/19 w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają  z 

upływem roku budżetowego, ustalenia planu finansowego tych wydatków oraz 

określenia ostatecznego terminu dokonania każdego wydatku ujętego w wykazie 

• uchwała Nr XVII/98/19 w sprawie utworzenia na terenie Miasta Świdwin ośrodka 

wsparcia pod nazwą  Klub Senior + 

• uchwała Nr XVII/99/19 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miasta na 2020 rok 

1 



• uchwała Nr XVII/100/19 w sprawie zatwierdzenia planu pracy i planu kontroli Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Świdwin na 2020 rok 

• uchwała Nr XVII/101/19 w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady 

Miasta Świdwin 

4. Wolne wnioski i zapytania. 

5. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

6. Zamknięcie sesji. 

Ad.1 

Przewodnicząca Rady M. Stępniak o godz. 9:04 otworzyła XVII sesję  Rady Miasta. Po 
przedstawieniu porządku obrad Przewodnicząca ogłosiła przerwę  z przyczyn technicznych. 

Po przerwie Przewodnicząca sprawdziła obecność  radnych. Na 15 radnych obecnych było 12. 
Pozostali radni tj. J. Konat, Ł  .Paśk oraz A. Perskiewicz nie przybyli na obrady. 

Obecni radni stanowili prawomocne quorum. 

Ad.2 

Pani L. Dziewiatowska Przewodnicząca Zarządu Osiedla nr 4 złożyła życzenia noworoczne 
mieszkańcom i władzom samorządu, poprosiła o większe zaangażowanie mieszkańców się  w 
działalność  samorządową, a także zwróciła uwagę  na chodnik przy „małej" Biedronce, gdzie 
parkują  samochody stwarzając zagrożenie dla pieszych. Pani Przewodnicząca zaproponowała 
ustawienie w tym miejscu takich słupków jak są  koło Hosso. 

Pani H. Kurowska Przewodnicząca Zarządu Osiedla nr 6przekazała informację  mieszkańcom 
osiedla na temat ogrzewania na osiedlu nr 6. Pani Przewodnicząca powiedziała, że od 
Burmistrza dowiedziała się, że sprawa jest analizowana ijest wtoku. Inwestycja jest kosztowna 
ale być  może mieszkańcy będą  nią  zainteresowani. 

Przewodnicząca również  dołączyła się  do życzeń. 

Ad.3 

• uchwała Nr XVII/87/19 w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Świdwin na 2020 rok 

Przed podjęciem uchwały głos zabrał  pan P. Feliński B. Miasta, przedstawiając krótką  analizę  

roku 2019. Okres był  trudny, jedną  z „niespodzianek" przed jaką  stanął  budżet była sprawa 

spłaty zobowiązań  wobec starostwa 800 tys, udało się  to zrealizować. Kolejna sprawa 600 tys. 

odnośnie przegranego procesu z panem Basiów. 
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Udało się  też  wiele rzeczy wykonać. Jedna z najważniejszych jest gospodarka mieszkaniowa i 

system punktowy. Na dziś  liczba oczekujących to 29 osób. Z liczby 250 osób udało się  zejść  

do liczby 29 osób. Przeprowadzonych zostało kilka eksmisji. Jest teraz około 17 lokali w 

zasobie mieszkaniowym, które będą  remontowane. Udało się  uzyskać  dofinansowanie na 

remont lokali dla społeczności romskiej, pięćdziesiąt tys. Udało się  na początku grudnia spłacić  

bez zaciągania długu 2 miliony zadłużenia. Z miasta, które miało jedne z najwyższych 

podatków, jesteśmy miastem, które ma terazjedne z najniższych podatków. Mamy dosyć  tanią  

administrację, udało się  na urzędzie miasta zaoszczędzić  około 300 tys. w tym roku. 

Zmniejszyła się  ilość  etatów, o około siedem. W przyszłym roku są  planowane mniejsze 

pieniądze na administrację, to jest też  spory sukces tego roku. 

W dalszej kolejności pani M. Grad przedstawiła projekt budżetu miasta Świdwin na 2020 rok 

(załącznik do protokołu). 

Przewodnicząca Rady odczytała: 

1) uchwałę  nr CXIX.4232.2019 Składu Orzekającego RIO w Szczecinie z dnia 4 grudnia 

2019 r. w sprawie opinii o projekcie budżetu Gminy Miejskiej Świdwin na 2020 rok, 

2) uchwałę  nr CXIX.4242.201 9 Składu Orzekającego RIO w Szczecinie z dnia 4 grudnia 

2019 r. w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu ustalonego w projekcie 

uchwały budżetowej Gminy Miejskiej Świdwin na 2020 rok, 

3) uchwałę  nr CXIX.4252.2019 Składu Orzekającego RIO w Szczecinie z dnia 4 grudnia 

2019 r. w sprawie opinii do projektu uchwały o wieloletniej prognozie finansowej 

Gminy Miejskiej Świdwin 

Odczytane uchwały stanowią  załączniki do protokołu. 

Radni do projektu uwag nie przedstawili. 

Wynik głosowania nad uchwałą  Nr XVII/87/19 w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Świdwin 

na 2020 rok: za —8 głosów, przeciw —0 głosów, wstrzymał  się  —4 głosy. 

• uchwała Nr XVII/88/19 w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Miasta Świdwin na lata 2020-2026 

wynik głosowania: za - 11 głosów, przeciw - O głosów, wstrzymał  się  - 1 głos. 
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• uchwała Nr XVII/89/19 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumień  

międzygminnych 

wynik głosowania: za - 12 głosów, jednomyślnie 

• uchwała Nr XVII/90/19 w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w 

mieście Świdwin na 2020 rok 

• wynik głosowania: za - 12 głosów, jednomyślnie 

• uchwała Nr XVII/91/19 w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 

dróg gminnych w mieście Świdwin 

• wynik głosowania: za - 12 głosów, jednomyślnie 

Na salę  obrad weszła radna A. Perskiewicz. 

Z przyczyn technicznych Przewodnicząca obrad ogłosiła 5 minut przerwy. 

Po przewie kontynuowano punkt 3 porządku obrad. 

• uchwała Nr XVII/92/19 w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad 

Zabytkami Miasta Świdwin na lata 2019-2023" 

wynik głosowania: za - 13 głosów, jednomyślnie 

• uchwała Nr XVII/93/19 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż  bezprzetargową  

działki gruntu nr 50/23, położonej przy ulicy Armii Krajowej w Świdwinie, na poprawę  

warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej 

wynik głosowania: za - 13 głosów, jednomyślnie 

• uchwała Nr XVII/94/19 w sprawie nadania nazwy ulicy 

wynik głosowania: za - 13 głosów, jednomyślnie 

• uchwała Nr XVII/95/19 w sprawie nadania nazwy ulicy 

wynik głosowania: za - 13 głosów. jednomyślnie 
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• uchwała Nr XVII/96/19 w sprawie zmian budżetu miasta na 2019 rok 

wynik głosowania: za - 13 głosów, jednomyślnie 

• uchwała Nr XVII/97/19 w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają  z 

upływem roku budżetowego, ustalenia planu finansowego tych wydatków oraz 

określenia ostatecznego terminu dokonania każdego wydatku ujętego w wykazie 

wynik głosowania: za - 13 głosów, jednomyślnie 

• uchwała Nr XVII/98/19 w sprawie utworzenia na terenie Miasta Świdwin ośrodka 

wsparcia pod nazwą  Klub Senior + 

wynik głosowania: za - 13 głosów, jednomyślnie 

• uchwała Nr XVII/99/19 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miasta na 2020 rok 

wynik głosowania: za - 13 głosów, jednomyślnie 

• uchwała Nr XVII/100/19 w sprawie zatwierdzenia planu pracy i planu kontroli Komisji 
Rewizyjnej Rady Miasta Świdwin na 2020 rok 
wynik głosowania: za - 13 głosów, jednomyślnie 

• uchwała Nr XVII/101/19 w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady 
Miasta Świdwin 

wynik głosowania: za - 13 głosów, jednomyślnie 

Przewodnicząca ogłosiła 5 minut przerwy. 

Ad.4 

Radni nie przedstawili wolnych wniosków i zapytań. 

Ad. 5 Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

Burmistrz powiedział, że do tematu słupków wróci i temat zostanie przeanalizowany. 
Natomiast audyt MEC-u jest i na początku stycznia będzie spotkanie na którym będzie on 
omówiony. 

Na koniec pan Burmistrz podziękował  radnym za przyjęcie budżetu na 2020 rok i złożył  
życzenia mieszkańcom na Nowy Rok. 
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Przewodnicząca Rady wspomniała radnego Czesława Głuchowskiego, który w zeszłym roku 
przez krótki czas pracował  w radzie miasta. Odszedł  ale pamięć  o nim pozostanie. 

Przewodnicząca zaapelowała, żeby w Nowy Rok pamiętać  o zwierzętach i nie strzelać  z 
fajerwerków, o co prosiło też  wielu mieszkańców. 

Ad.6 

Przewodnicząca Rady o godz. 10:40 ogłosiła sesję  za zamkniętą. 

Protokołowała: 	 Przewodnicząca Rady: 

M. sż k 	 Monik Śtępniak 

Integralną  częścią  protokołu jest nagranie on/me z sesji, które znajduje się  na stronie 
internetowej: /i#ps:7!www.swidwin.pl7asp7pl_start.asp?1"p=14iizeiiu=1438strona=1 
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